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Begin je Koningsdag om
14:00 uur in de Suderfinne

met een levend
opdrachtenspel. Dit is leuk
voor jong en oud! Je hebt

hiervoor je telefoon nodig.
Sluit de middag af met

een hilarisch raadspel in
de Suderfinne!

Begin je Koningsdag om
14:00 uur in de Suderfinne

met een levend
opdrachtenspel. Dit is leuk
voor jong en oud! Je hebt

hiervoor je telefoon nodig.
Sluit de middag af met

een hilarisch raadspel in
de Suderfinne!

Kom gezellig zaterdagmiddag 27 april bij de Suderfinne of geef
jezelf of je groepje alvast op via:

Oranjeverenigingsuwald@gmail.com

Zeker weten dat je alle punten kan scoren van het opdrachtenspel?! 
- Draag iets oranje's in je outfit

- Neem een meetlint mee
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De redactie is niet aansprakelijk voor de inhoud van de toegezonden en 
gepubliceerde kopij. Zij houdt zich bovendien het recht voor om deze aan te 
passen of plaatsing te weigeren. Hierover wordt niet gecorrespondeerd.

Anonieme stukken worden niet geaccepteerd.

De Mei Inoar wordt gestuurd naar de Leeuwarder Courant, het Friesch 
Dagblad en gedrukt naar de gemeente Tytsjerksteradiel en de wijkagente. 

De Mei Inoar wordt ook online geplaatst op: https://doarpsuwald.nl

REDACTIE
Wilma Bouma
Harry van der Meulen
Annemieke Everaarts
Piet Gosse Hoekstra 
Sanne van der Meulen

Kopij kunt u mailen naar dorpskrantsuwald@live.nl graag aanleveren in Word 
bestand. Gestuurde foto’s scherp aanleveren.
Voor het volgende nummer de kopij graag inleveren voor: 4 mei 2024. 

Als u niet wilt dat uw kopij op de dorpswebsite wordt geplaatst, dan kunt u dit 
aangeven.

KOPIJ

VERANTWOORDING

ADVERTENTIEBELEID
In de Mei Inoar kunnen advertenties geplaatst worden. De vergoeding van 
advertenties is vastgesteld op €25,- per halve pagina voor 1 keer per jaar. 

• Vaste sponsors, die buiten 1x per 3 jaar door ons gevraagd worden hun 
bedrijf te promoten, maar toch een extra advertentie willen plaatsen, 
vragen we een vergoeding per halve of hele pagina in de dorpskrant.

• Hobbymatige advertenties worden geplaatst, mits wordt voldaan aan de 
vooraf vastgestelde vergoeding.

• Maatschappelijk kritische onderwerpen worden niet geplaatst en daarom 
heeft insturen niet veel zin. 

Er worden geen kosten berekend als het om een gratis dienst, product of goed 
doel gaat. 

De redactie van de Mei Inoar mag advertenties weigeren en daarnaast zijn wij 
vrij om het advertentiebeleid aan te passen.

Colofon
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Sinds ik aan huis werk, krijg ik regelmatig de vraag van klanten. (Voor wie het 
niet weet, ik ben pedicure en werk sinds een jaar aan huis!) Het gaat dan om 
klanten die om 11.00 of 16.00 uur bij mij in de stoel zitten. Dan slaat onze 
kerkklok namelijk lang. Veel langer dan wanneer het 1, 2, 3, 4, 5, etc. uur is. 
Mij is altijd verteld dat dit uit vroegere tijden komt. Dan was het slaan van de 
klok het teken dat de boeren van het land moesten komen om te eten en/of 
om te melken. Vroeger liep niet iedereen met een mobiel op zak, zodat je te 
allen tijde wist hoe laat het was. Als deze verklaring klopt rijst bij mij de vraag: 
waarom is dit nog steeds zo? Boeren hebben dit geluidssignaal niet meer nodig. 
Of is er een andere reden dat de klok om 11.00 en 16.00 uur langer slaat dan 
anders…, dan hoor ik dit graag. Is er geen andere verklaring, dan blijf ik mijn 
klanten vertellen dat het signaal bedoeld is voor boeren….  Dat er een wezenlijk 
verschil is tussen het slaan of luiden van de kerkklok heb ik nooit geweten. De 
klok slaat elk half uur en dan om 11.00 en 16.00 langer. Maar de klok luidt bij 
een begrafenis en vroeger, wanneer er gevaar dreigde. Bijvoorbeeld bij een 
brand. En dat er door een persoon, nu in de vorm van Harry, handmatig een 
schijf veranderd wordt op bepaalde tijden, was mij ook niet bekend. Weer wat 
geleerd.

Om deze krant te ontvangen, heeft u geen geluidssignaal nodig. Die wordt trouw 
door onze dorpskrantenbezorgers bij u bezorgd. Deze keer een bijzonder lid 
van de schaakclub, info van de Oranjevereniging, een mooi verhaal van onze 
correspondent van het Zuiderend. De laatstgenoemde stopt dit jaar helaas. 
Jammer, maar we snappen zijn keuze. We zullen zijn mooie verhalen missen. 
Dus wie zin heeft om zijn stokje over te nemen en op geheel eigen wijze een 
verhaal te schrijven. We houden ons aanbevolen.

Voor nu weer veel leesplezier.
Wilma Bouma-Rodenburg.

Klokkenluiden in Suwâld
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Dorpsbelang Paul Möhlmann en Erika Comello
dorpsbelangsuwald@gmail.com

Mei Inoar Wilma Bouma (06-10611622)
dorpskrantsuwald@live.nl

Oranjevereniging  
oranjeverenigingsuwald@gmail.com

Website doarpsuwald.nl Sanne van der Meulen 
sanne525@msn.com

Suderfinne (activiteiten) Saskia Tuinstra (06-51900609)
saskiatuinstra@chello.nl

Suderfinne (feesten) Roelfineke Schievink (06-37327921)
schievinkjes@kpnmail.nl

Suderfinne (begrafenissen) Henny Schievink (06-48574837)

It Pypke Lisanne van der Haag (06-57785031) 
itpypke@gmail.com - instagram@itpypke - facebook/ItPypke

Speelt Wel Oepke Prins 
speelt-wel@outlook.com

Kom Mar Op Jan Visser 
kommaroptoaniel@gmail.com

Pypkesjongers Pier Boonstra (06-51104173)
p.boonstra15@kpnplanet.nl

Voetbal- en volleybalvereniging Christiaan Hofstra (06-222422569) 
christiaanh74@gmail.com

Schaak- en damclub Rintje Schievink (06-18805974)

Bridgeclub Hans van Woerden 
hrvanwoerden@gmail.com

Biljartclub Auke Cnossen  
auke.wikje@knid.nl

Winterwille Jelte Bosma (06-11410472)

Havenmeester Leendert van der Heide (06-57624840)

Pont Jan van der Wal (06-12238522) info@zonnepont.nl

Jan Jochums Visser stichting Henny Schievink (06-48574837)

Bode Memento Mori Tjitske Hoekstra-Bakker (432504, 06-40606612) 

Wijkagent Fenneke Terwindt (0900-8844)

Contactpersonen



Pagina  6   |   Mei Inoar

Van onze correspondent van het Zuiderend

Zendpiraten

In de dorpskrant van maart schreef ik een stukje over een illegale zender in de 
gemeente Pijnacker, die voor het vliegverkeer voor de nodige overlast zorgde.
Je had uiteraard ook legale zenders en deze twee, de legale en de illegale, zaten 
elkaar in de ether ook nog al eens in de weg. Dat leverde veel ruzie op en over 
en weer werden zendmasten of auto’s van elkaar vernield. De daders hiervan 
waren onvindbaar of slachtoffers hielden hun mond, omdat ze bang waren 
voor represailles.
Op enig moment kreeg de politie een tip, dat een illegale zendamateur een 
vuurwapen, vermoedelijk een kogelgeweer, had aangeschaft. In de pers wordt 
wel eens gesuggereerd dat de politie wat laconiek omgaat met dergelijke tips, 
maar ik weet wel beter.
De dag na de tip ging ik, samen met een collega, naar het huis van de 
vermoedelijke eigenaar van het geweer. Een hoge zendmast in de tuin liet 
duidelijk zien waar de zendamateur woonde. Een van zijn dochters liet ons 
binnen en daar vertelde ik waarom ik er was. “Nee hoor, mijn vader heeft geen 
geweer” vertelde ze. “Nou, bel hem maar even op zijn werk, want wij wachten 
hier in huis tot hij er is”, zo zei ik haar. In afwachting van haar vader zette ze een 
lekker kopje thee voor ons.
Een kwartiertje later was haar vader thuis. Dit bleek een hele aardige man en 
huisvader te zijn van ongeveer 45 jaar. Heel laconiek vroeg hij, of we echt van 
mening waren dat hij een geweer zou hebben. Ik deelde hem mee, dat de tijd 
dat ik iemand op zijn blauwe ogen vertrouwde, lang achter me lag. Formeel 
vorderde ik de uitlevering van het geweer en de bijbehorende munitie. “Mag je 
hier eigenlijk wel in huis zijn”, vroeg hij me. Ik liet hem de officiële machtiging 
voor een huiszoeking zien en vorderde voor de tweede keer de uitlevering van 
het wapen en de munitie.
“En als ik dat niet doe?”, vroeg hij met een trilling van de spanning in zijn 
stem. “Oh, dat is niet zo moeilijk, dan roep ik nog een aantal collega’s en dan 
doorzoeken we het hele huis, de schuur tot en met de auto, net zolang totdat 
we het wapen hebben gevonden, zo deelde ik hem heel gemoedelijk, maar wel 
beslist mee.
“Dat gaat niet gebeuren”, deelde zijn echtgenote mee, die net was thuisgekomen. 
“Geef dat wapen nou maar, want ze vinden het toch wel”. De man kon er niet 
meer onderuit en liep naar zijn slaapkamer op de 1e verdieping. Even later 
kwam hij met lege handen terug en vroeg zijn dochter, waar ze het wapen had 
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verstopt. Tijdens het gesprek met de vader had zijn dochter snel het geweer 
op de vliering verstopt. Even later gaf hij mij het geweer, een Flobertbuks .22 
en een doosje van 100 kogels, waarvan er 2 ontbraken. Die had hij gebruikt om 
het wapen uit te proberen, zo vertelde hij me. Even voor de duidelijkheid, een 
Flobertgeweer .22 is geen zwaar kaliber wapen, maar op korte afstand net zo 
dodelijk als een pistool. Een buffel of een beer wordt moeilijk, maar een mens 
is wat kwetsbaarder.
De man deed afstand van het geweer en de munitie en moest later voorkomen 
bij de politierechter. Die veroordeelde hem tot een gevangenisstraf van 4 
maanden, waarvan 1 maand voorwaardelijk.
Er was zeker twee jaar verstreken, toen ik met vrouw en kinderen op 1e 
Kerstdag in de gereformeerde kerk van Pijnacker zat. In die tijd waren we nog 
kerks, om het zo maar te zeggen. We woonden nog steeds in Pijnacker, maar ik 
werkte inmiddels in Voorschoten.
We hadden zicht op het orgel, dat boven de preekstoel was gebouwd. Voor de 
dienst speelde de organist een vrije melodie van “Stille nacht, heilige nacht”. 
Hij werd bijgestaan door een trompettist, die heel mooi en ingetogen op deze 
melodie improviseerde.
Die trompettist had een bekend gezicht. Verrek, dacht ik, dat is de eigenaar 
van het geweer. Na de preek, tijdens het zingen van het “Ere zij God”, keek 
de trompettist tijdens het spelen de kerk rond, zag mij vriendelijk naar hem 
knikken en kreeg vervolgens een donkerrode kleur, die zelfs van afstand goed 
te zien was. Oei.
Na de dienst, onder het koffiedrinken, kwam hij naar me toe en hadden we 
een heel geanimeerd gesprek. Hij vertelde dat hij zijn straf in Veenhuizen 
had uitgezeten en dat hij, nadat ik bij hem thuis was geweest, zijn illegale 
zendpraktijken had opgegeven. Zijn vrouw was een poosje boos op hem 
geweest, omdat hij niet bepaald een goed voorbeeld voor de kinderen was 
geweest. En nee, hij had daarna ook nooit meer met de politie te maken gehad.
Zo zie je maar, eens een zondaar, niet altijd een zondaar.
En als je in de kerk zit, luistert naar de preek, of achter orgel zit, of op de 
preekstoel staat, of met een trompet een deuntje blaast, het zijn momenten 
dat mensen geen kattenkwaad kunnen uithalen. En dat is wel zo rustig.

Tjeerd Daane
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Kun je je in het kort voorstellen?
Op de vraag, kun je je in het kort voorstellen kon ik een lang of een kort 
antwoord krijgen. Wanneer ik eenmaal begin te vertellen, houd ik nooit meer 
op, aldus Marc. Het wordt de beknopte versie. Marc Trip  is 40 jaar en is geboren 
in Zuidoost-Drenthe. Hij heeft ook een tijd in Klazienaveen gewoond, maar is 
door de liefde naar Friesland verhuisd. Marc woont samen met zijn vriendin in 
het appartement van de Mostermûne 2. Marc heeft communicatie gestudeerd, 
maar doet daar eigenlijk vrij weinig mee. Hij heeft een carrièreswitch gemaakt. 
Marc sport zelf al 20 jaar. Dat heeft hem doen besluiten personal trainer te 
worden. Omdat veel mensen fanatiek beginnen in de sportschool, maar vaak na 
2 weken alweer stoppen, is omdat ze niet goed weten wat ze in een sportschool 
kunnen doen. Met een personal trainer wordt sporten leuk en houden mensen 
het dus beter vol. Hij traint nu mensen bij sportschool Reseth in Leeuwarden. 
Dat begint met 1 iemand die een personal trainer wil, en zo breidt dit langzaam 
uit. Daar geef ik ook groepslessen. Het is erg leuk om te doen.

Wat hoop je in Suwâld te vinden?
We zochten een rustige plek en die hebben we hier wel gevonden. We woonden 
tegenover een supermarkt, waar dagelijks heel veel auto’s langskwamen. Dat 
hebben we helemaal niet meer. Het is hier heerlijk rustig. En we hebben voor 
het eerst een tuin. Dat is heerlijk. Lekker in de tuin zitten. Als je jarenlang op 
twee hoog, met een klein balkon hebt gewoond, is dit wel heel lekker.

Wat missen jullie in Suwâld?
Zo blij zijn we dat we nu van het verkeer van de supermarkt af zijn. Tegelijkertijd 
missen we ook wel weer een supermarkt. Als we iets nodig hadden, liepen we 
er even naar toe. Nu moeten we een lijstje maken met boodschappen. Heel 
gestructureerd boodschappen doen.
En niet alleen hier, maar door heel Noord-Nederland treinstations. Alleen zal 
dat er niet komen, dus dit is wat het is.

Heb je ook hobby’s?
• Vogels is een leuke hobby. Het vogelhuisje wat hier in de tuin staat is al 

door verschillende soorten vogels bezocht. De specht heeft Marc nog niet 
kunnen traceren. Ik denk dat je dan een rondje door het dorp moet lopen, 
want daar hoor je ze regelmatig tegen een lantaarnpaal aan tikken.

• Marc en zijn vriendin houden van reizen en dan is een cruise maken hun 

Nije ynwenner fan Suwâld
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ultieme manier van vakantie vieren.
• Boeken schrijven is ook een hobby. Het plan is om nog een boek over fitness/

sporten te schrijven. Hij  heeft ook een boek over een film van regisseur 
Stanley Kubrick geschreven. Het gaat over de film ‘A Space Odyssey’, uit 
2001. Het was eerst een film review, daar kwamen allemaal vragen over..... 
Toen werd het een essay en heb ik er later een boek van gemaakt. Zo even 
in het heel kort beschreven.

Zijn er leuke weetjes?
• Dat ik boeken schrijf. Wil graag nog eens een boek over bodybuilding 

schrijven en daarnaast wil ik graag een thriller schrijven.
• Dat het boek over fitness/bodybuilding wordt wat ik zelf graag had willen 

lezen, toen ik voor het eerst een sportschool in kwam.
• Dat Marc een lijstje bijhoudt van welke vogels er in de tuin gespot worden. 

Inmiddels zijn er 12 verschillende soorten gespot.

Marc, heel veel plezier in Suwâld en voor wie nog een personal trainer zoekt….

Wilma Bouma
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Meisje onder de 15: Ryptsjerk Suwâld Combinatie tegen FC Burgum

U heeft vast gemerkt dat er met ingang van januari geen voetbaluitslagen 
meer in de Mei-Inoar staan. Jarenlang heeft Halbe Spijkstra deze verzorgd. De 
redactie was van mening dat deze rubriek veel ruimte in beslag nam en dat de 
nieuwswaarde laag was. In overleg met Halbe hebben we besloten om hiermee 
te stoppen, maar wel elke maand een verslag te maken van een thuiswedstrijd 
van een team van SVS.

Op de ochtend van de 23e meldde ik me bij het veld van SVS. Mijn keuze was 
gevallen op de meisjes onder de 15 van RSC tegen FC Burgum. Gelukkig maar, 
want de enige andere thuiswedstrijd die dag was uitgesteld tot een ander 
moment. En dan had ik geen verhaal gehad………. Deze meiden spelen 9 tegen 
9 op een veld dat 16 meter korter is dan het standaard veld. De eerste die 
ik tegenkom is Haico Niels Struiksma. Hij is vandaag grensrechter en trotse 
vader van de beide backs. Klaas van der Heide is scheidsrechter en Reinder 
Oege Hoekstra leider/ coach van de meiden, hij valt in voor Douwe David van 
der Boon die wegens ziekte afwezig was. De vooruitzichten zijn niet goed. 
De dames van Burgum zijn gemiddeld een kop groter dan de meisjes van 
Suwâld. De gemiddelde leeftijd is 15 tegen 13. Ook de uitslag van de vorige 
wedstrijd geeft niet veel hoop op een echte wedstrijd. 14-1 voor Burgum. Als 
we zijn begonnen heeft Burgum zoals verwacht wel overwicht. Het spel speelt 
zich hoofdzakelijk af op de helft van RSC. Tot echte kansen leidt dit niet. De 
kansen die er zijn worden verprutst of de RSC keepster verricht een goede 
dan wel een miraculeuze redding. De eerste echte kans is voor RSC. Een lange 
bal op de pittige spits van RSC eindigt jammer genoeg in de handen van de 
Burgum keeper.  Hoewel RSC tegen de wind speelt komen er nog een paar 
van deze kansjes, maar steeds is de eenzame spits van RSC niet opgewassen 
tegen de beide veel grotere en sterkere Burgum verdedigsters. Jammer, maar 
ik word eigenlijk wel enthousiast van het spel van de RSC meiden. Over de 
omstandigheden word ik niet enthousiast. Het is stevig bikkelen langs de kant, 
want de harde wind en de korte, maar stevige, buien komen hard aan. Respect 
voor de meiden op het veld! Gelukkig mag er onbeperkt gewisseld worden en 
de coaches maken daar ook veel gebruik van. Zo rond de 25e minuut is er een 
zo stevige hagelbui dat de scheidsrechter de spelers de gelegenheid geeft om 
de kleedkamer op te zoeken. Maar zo snel de bui kwam, was deze ook weer 
voorbij en gingen we weer los. Het blijft machtig om te zien dat het letterlijk 
kleine RSC stand houdt tegen het ook letterlijk grote Burgum. Het gaat goed 
tot de 30e minuut. Burgum laat na een mooie aanval de keeper van RSC deze 
keer kansloos. 0-1 is de stand in de al snel komende pauze. De wedstrijd duurt 

Voetbalverslag zaterdag 23 maart
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2 x 35 minuten. Snel de Jister in voor een verwarmende kop koffie. Even bij de 
echte kenners aan tafel de laatste nieuwtjes horen en het commentaar op de 
wedstrijd tot nu toe. De tweede helft laat eenzelfde wedstrijdbeeld zien. Veel 
voetbal op de RSC helft en een aantal mooie en grote kansen voor Burgum. Een 
aantal keren goed verdedigend werk en mooie reddingen van de RSC meiden 
en keeper, maar er kan niet voorkomen worden dat Burgum uitloopt naar 0-4. 
En toch komt daar nog de tegengoal van RSC. De Burgum keeper staat ver 
voor de goal en van grote afstand poeiert RSC de bal tegen het net. 1-4. Het is 
voor mij en de andere toeschouwers genieten van het spel. De vechtlust van 
de RSC meiden is bewonderenswaardig, maar duidelijk is wel dat de 2 jaren 
(gemiddeld) leeftijdsverschil toch wel doorwerken in de uitslag. Helaas komt de 
wedstrijd abrupt tot een einde. Eén van de RSC meiden botst tegen een Burgum 
speelster en raakt zwaar geblesseerd. Doordat er op hetzelfde moment weer 
een zware hagelbui losbreekt, rennen de officials naar de in de middencirkel 
liggende meid, de andere spelers en toeschouwers schuilen in de dug-outs en 
de kantine. De scheids is gelukkig zo verstandig om de wedstrijd niet verder te 
laten spelen. Een heel vervelend en een ook wel indruk makend einde aan deze 
wedstrijd. Van het spel en vooral de vechtlust heb ik genoten. En het is duidelijk 
dat deze meiden stappen in de goede richting zetten. Ik ben erg benieuwd naar 
waar deze groep zal staan als ze echt 15 jaar zijn. Het was goed om te zien dat 
in een geval van een zware blessure er mensen op het veld zijn die weten wat 
men moet doen. Je zag als toeschouwer geen paniek. Ieder deed zijn ding en 
zorgde rustig voor de passende zorg en maatregelen. De geblesseerde meid is 
met de ambulance naar het ziekenhuis gebracht. Herstel zal nog even duren, 
maar zal weer goedkomen zo zijn de berichten.

Piet Gosse

De teamfoto kon niet gemaakt worden, daarom een beeld van na de wedstrijd, samen 
wachtend tijdens de blessurebehandeling (en schuilend voor de hagel).
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Inmiddels zijn de Jister en de Bleense weer volop in bedrijf: de bridgeclub, 
dam- en schaakvereniging, shantykoor, biljart & toneelvereniging kunnen weer 
terecht en ook na de training en wedstrijden van SV Suwâld is het weer een 
gezellige nazit. De nodige vergaderingen vinden weer plaats en ook de ‘Noflike 
kofjemoarn’ is weer als vanouds.

Presentatie nieuwe indeling - 25 maart
Volop belangstelling was er vanuit het dorp en de gebruikers van de Suderfinne. 
Een mooie opkomst en ook de architect Rudolf Zijlstra was aanwezig deze 
avond. Voorzitter Oene heeft iedereen meegenomen in het proces dat de 
werkgroep heeft doorlopen. Na de presentatie was er ruimte voor een ieder 
om de tekeningen van dichtbij te bekijken. Inmiddels heeft iedereen het plan 
kunnen voorzien van feedback. Een oproep om nog eens kritisch te kijken naar 
de bergruimte voor de muziekinstrumenten, het verkennen van de ruimte 
onder de Jister als bergruimte, vernieuwing van de frituurinstallatie en een 
mogelijkheid voor een tweede biljart komen hier voorbij.
De tekeningen liggen ter inzage in de Suderfinne voor de geïnteresseerden. 

It Pypke
De pubquiz in maart was weer een groot succes! It Pypke-bestuur kijkt de 
komende maand met een werkgroep naar de ideale indeling. De ruimte blijft 
gelijk, maar we hebben nu de mogelijkheid om dingen slimmer te doen. Denk 
bijvoorbeeld aan kortere route voor de bierfusten vanuit het berghok of 
misschien wel een lift voor de fusten. Heb je zelf ideeën hierover dan kun je die 
melden bij het bestuur of mailen naar itpypke@gmail.com.

Benefietconcert - 23 maart
23 maart organiseerde Rotaryclub Bergum een benefietconcert waar Saskia en 
Lisanne een cheque van maar liefst € 8000,-- mochten ontvangen. Een mooi 
bedrag wat we goed kunnen gebruiken voor de inrichting van de Suderfinne & 
it Pypke.

Update Dorpshuis de Suderfinne & It Pypke
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De website van Suwâld is in de afgelopen tijd opgeschoond, aangevuld en zal 
de komende tijd nog uitgebreider worden. Op de website kun je informatie 
vinden over de kerk, het dorpshuis, onze verenigingen en de dorpskrant is er 
op te vinden. 

Aan de verenigingen van Suwâld, die nog niks op de website hebben 
staan, hierbij graag de oproep om een stukje en foto’s te sturen naar 
sanne525@msn.com voor op de website van Suwâld. 

Bekijk de website via: www.doarpsuwald.nl

Sanne

Website van Suwâld

En nu verder?
Het bouwbedrijf heeft een berekening gemaakt van de kosten voor de herbouw 
(zoals het was). Dit is nodig om met de verzekering te bepalen hoeveel er 
uitgekeerd wordt. Als de plannen voor het verbouwen definitief zijn, wordt ook 
daar een berekening voor gemaakt en kunnen we kijken of het haalbaar is om 
te realiseren.

Tot de volgende update!
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Nieuw talent op de voorgrond

bij strijd op het groene laken

Als eerstejaars nieuweling heeft Gerrit Stelwagen uit Burgum direct beslag 
gelegd op de hoofdprijs in het wedstrijdseizoen 2023-2024 van biljartclub 
‘Keu’s Genoeg’. Zijn naam prijkt vanaf nu op de fel begeerde wisselbeker die 
vanaf het startjaar 1989 steevast de inzet is van de strijd op het groene laken.

De wisselbeker werd hem aangereikt door voorzitter Auke Cnossen die over 
het vorig seizoen het kampioenschap op zijn naam schreef. Sinds een jarenlang 
bestaande traditie krijgen de prijswinnaars al naar gelang de sterkte van hun 
prestatie hierbij een stevig vleespakket cadeau. Hotze Bakker vertrok met de 
tweede prijs en een dito vleespakket op de fiets huiswaarts naar Hurdegaryp. 
De verschillen bleken ditmaal uiterst minimaal. Scoorde Gerrit Stelwagen 210 
wedstrijdpunten, Hotze Bakker liet er 209 noteren door competitieleider Germ 
Tjalma en Auke Cnossen en Tjeerd Daane elk 208. Dat resulteerde automatisch 
in een gedeelde derde prijs en een gedeeld pakket vleeswaren oftewel een 
pakket waarin de tweelingrol tot uiting kwam. Voor de historie niet onaardig: 
Hotze Bakker won in het seizoen 2007-2008 en in het seizoen 2008-2009. Hij 
kan nu als ‘de op ien nei de bêste’ worden gekwalificeerd, oftewel als een 
verdienstelijk tweede man.

Hea!
Tijdens een geanimeerde slotavond, op dinsdag 2 april, werden de jaarprestaties 
op het groene dundoek bejubeld bij bier en bitterballen. Spraakmakend was 
deze keer het optreden van de club, in volle omvang, in het veelbekeken tv-
programma ‘Hea’ van Omrop Fryslân. De opnames zijn vanwege de door brand 
noodgedwongen uitwijkmanoeuvre gemaakt in café ‘’t Trefpunt’ van Popke Jan 
Joustra in Hurdegaryp. Het is de eerste keer in het 35-jarig bestaan van de 
biljartclub geweest dat de competitie over twee locaties verdeeld is gespeeld.
De overige uitslagen: Germ Tjalma, 206 punten; Geert Idzinga, 200; Klaas 
Hoogstra, 200; Daan van der Meulen, 195; Klaas Hulder, 185; Ruurd Mulder, 
165; Jelle Raap, 159. De drie droge worsten als poedelprijs voor de hekkensluiter 
werden, zoals vanouds, ter plekke vriendelijk verdeeld onder de manschappen. 
Jelle is kampioen geweest in de seizoenen 1993-1994 en 2009-2010. Ook op het 
gebied van kampioenen doet de club dus haar naam eer aan: Keu’s Genoeg.

Jelle Raap
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Met een gezicht van ‘’vol-verwachting-klopt-mijn-hart” nam nieuwkomer Gerrit 
Stelwagen de prijs in ontvangst uit handen van voorzitter Auke Cnossen.

Van links naar rechts de prijswinnaars Tjeerd Daane (gedeeld 3e), Gerrit 
Stelwagen (kampioen), Hotze Bakker (2e) en Auke Cnossen (gedeeld 3e).
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datum: woensdag 24 april in de Suderfinne. 

Agenda:

1. Opening om 20.00  tot 21.30 uur
2. Notulen 2023 vaststellen (zie bijlage)
3. Introductie Doetie v.d. Lijn, buurtwerker van Kearn Welzijn
4. Jaarverslag punten:

• Suderfinne
• Ik zie je; er komt een plaquette op 3 bankjes met de bedoeling elkaar 

te ontmoeten,
• Zandwinput Van Oord
• Kerstmarkt/sinterklaas
• expositie Johannes v.d. Veen
• glasvezel
• zorg om bomen
• ecologische verbinding/energie initiatieven
• sportvoorziening jeugd

5. Nieuw bestuurslid Nynke Talsma
6. Afscheid Erika Comello
7. Woningbouw - de stand van zaken (ontwerpteam)
8. Warren Groen
9. Jaarcijfers + benoemen kascommissie 2022 (2x)
10. Website Dorpsbelang: hoever is het?
11. Rondvraag
12. Afsluiting

Algemene Ledenvergadering van Dorpsbelangen
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Notulen Algemene Ledenvergadering

31 maart 2023

Aanwezig van bestuur: Paul Möhlmann (voorzitter), Mels Hoogendoorn 
(penningmeester), Halbe van der Meulen (algemeen lid), Elsa  van der Meulen 
(algemeen lid), Erika Comello (secretaris).
Verder aanwezigen: zie presentielijst

1. Opening: Paul Möhlmann heet een ieder welkom! Grote opkomst!  
Paar mededelingen: Na de vergadering is het woord aan Mirjam Ros van 
‘Kom mar op!’. 
Glasvezelbedrijf Delta heeft in totaal 1150 euro voor de Suderfinne en de 
sport kunnen sponsoren. 
Fijn dat er een aantal mensen van de politiek zijn! 

2. Mededelingen:
• gaswinning: Ligt stil. Wethouder houdt de bodemdaling in de gaten. 

Mels Hoogendoorn: We hebben bij de Hoge Raad procedure tegen gas-
winning aangespannen, nog niets van gehoord.

• Burgerinitiatief fietssnelweg: Kosten zijn hoog, is opgenomen in het coali-
tieakkoord.

• AED: We hebben 1 AED vervangen en 2 nieuwe kasten. Flinke uitgave. Ook 
is er een nieuw onderhoudsbedrijf ingeschakeld.

• Nieuwe dorpencoördinator is Daniëlle Donker.
• Website Dorpsbelangen wordt herzien. Sanne van der Meer zal de web-

site optuigen. 

3. Notulen 2022 accorderen. 
Opmerkingen? Jelle Raap: Het is netter namen compleet te noteren. Bij 
deze. Notulen akkoord. 

4. Jaarverslaghoogtepunten:
• Er zijn vissteigers aangelegd aan de Monnikenwei richting Burgum. Zowel 

aan eind als begin van de vissteigers zijn borden waarop staat in de berm 
te parkeren. Men houdt zich hier goed aan!

• Speeltuin Mostermûne is opgeknapt. Mooi resultaat! We hebben als DB 
goed contact gehad met Chris Koopmans van de gemeente. Mede door 
deze samenwerking ging het opknappen zeer voorspoedig.
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5. Nieuw bestuurslid: Halbe van der Meulen! Geen tegenstemmen, maar een 
groot applaus! 

6. Afscheid Bas Uildriks. Helaas was Bas door omstandigheden afwezig. 
Zaterdag 2 april besteden we middels een etentje nog aandacht aan het 
afscheid van Bas. 

7. Overleg B&W 11 jan. 2023 
We hadden een goede bijeenkomst in goede sfeer. Punten die aan bod 
kwamen waren: de gaswinning, speeltuin, woningbouw, Warren Groen, 
fietssnelweg, gaswinning, onderhoud Suderfinne. Paul Möhlmann heeft al 
een aantal wethouders bezocht. 
Op 23 februari hebben we een dorpenronde gehad. Er was een grote op-
komst in vergelijking met andere dorpen. We mikken op rond de 10 wo-
ningen. Vanuit de gemeente (wethouder Berber van Zandbergen) worden 
6-10 woningen genoemd. 
Vraag van Eelkje de Vries: het gonst in het dorp. Je hoort van alle soorten 
woningen langskomen. Tiny houses, seniorenwoningen. Paul Möhlmann: 
mooi dat het leeft! 
WoonFriesland wil alleen bouwen bij meer dan 10 woningen. We moeten 
onder meer woningen bouwen voor starters en senioren. Punt blijft op de 
agenda komen! 
 
Wat betreft het onderhoud van de Suderfinne: Er is sinds 2018 een fonds 
voor onderhoud. Er gaat nog voor de zomervakantie een oproep van 
Dorpsbelangen uit hoe men de toekomst van de Suderfinne ziet. Het 
dorpshuis is het hart van het dorp en moet blijven, maar op welke  
manier? 

8. Warren Groen 
Mels Hoogendoorn: betreft een burgerinitiatief om gebied in te richten, 
ecologie voor economie. Er zijn veel partijen bij betrokken. Projectontwik-
kelaar Ruimtewerk heeft verschillende scenario’s opgezet. Ook zijn er 
verschillende projectleiders geweest. 
Nu is het college bezig een raadsvoorstel te schrijven. Het is een stroperig 
proces. Financiële kaders zijn nog niet duidelijk geweest. Als het duidelijk 
is, kunnen we verder. 
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Nynke Talsma: Aan wat scenario wordt er gedacht? Groen, oranje en blau-
we scenario’s.    
Er wordt nog veel gesproken wat mogelijk is. Er is een voorkeursscenario 
waarbij de zeilschool een rol speelt, bio-based landbouw. Er is behoefte 
aan rust, ruimte en stilte, aan natuur inclusieve veeteelt en biodiversiteit, 
aan een plek waar lokaal voedsel kan worden verbouwd en gekocht: Een 
breed participatieproject wordt ingezet. Het ligt nu bij de Raad. Moet nu 
wel (eens) een duidelijk project worden. 

9. Jaarcijfers + benoemen kascommissie 2023 
Mels Hoogendoorn: De kosten van representatie zijn hoog geweest, 
omdat we afscheid hebben genomen van 3 bestuursleden in 1 keer. Door 
corona was dit er niet van gekomen. Lage vergaderkosten ook door coro-
na. Veel digitaal vergaderd. 
Nieuwe kascommissie: Koos Spoelstra en Hiske Struiksma 

10. Voorzieningen voor de jeugd. 
Elsa van der Meulen: Er zijn heel weinig voorzieningen voor de jeugd 
tussen de 10 - 15 jaar. In het verleden zijn we bezig geweest om op de 
grond waar de woningen op moeten komen speelvoorzieningen voor de 
jeugd te creëren. Zoals ook een kabelbaan. Toen mee gestopt, omdat de 
mogelijkheid van woningen dan geen optie meer zou zijn. Wij zijn 1 van 
de weinige dorpen zonder sporthal, er moet hier echt iets komen. Den-
ken aan een multifunctionele pannakooi. School moet 2 keer gymmen. 
Zou hier ook gebruik van kunnen maken. Hoeven dan niet een dure bus 
te huren. We moeten subsidies aanvragen. Alex Nijboer (FNP): Kearn zou 
hierin ook wat kunnen betekenen. Elsa van der Meulen; ja we zijn hiermee 
bekend. Er is ook naar een LEADER-subsidie gekeken, maar wij zijn geen 
LEADER-provincie. We gaan de sportvereniging en school hierbij betrek-
ken, wordt vervolgd. 
Vanuit de dorpsbewoners zijn goedkeurende reacties. Mirjam Ros: gaan 
jullie de jeugd er ook bij betrekken? Elsa van der Meulen: Nu nog niet, 
later met aanvragen van subsidies misschien. Misschien ook nog geld uit 
zandwinput? 

11. Vragenronde / WVTTK 
Paul Möhlmann: Bas is voorzitter geworden van de havenvereniging. Mir-
jam Ros en Grietje Tjalma: Groot compliment voor inzet voor speeltuin! 
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Sytske Bosma: Wat is er gebeurd met de opmerking over de begroeiing 
(11-3 notulen 2022). Achterstallig onderhoud. Dorpsbelang: We hebben 
de gemeente hierop aangesproken.   
Daarnaast is Louwsmarpolder fietspad ook van de gemeente, dus die 
aanspreken voor onderhoud. 
Sytske Bosma: Symen Halbeswei; zijn grote kuilen ontstaan op de uitvoeg-
stroken.  
Dorpsbelang: Deze zullen we aankaarten, naast de verharding bij de 
sport. 
 
Clara Jager: Hebben jullie een idee hoe we een AED op de Alde Miede 
kunnen krijgen? 
Paul Möhlmann: als DB kunnen we hier niet aan meefinancieren. Destijds 
AED geschonken door Van Oord. (zandwinput). Om de kern van het dorp 
af te dekken is er ooit besloten om 2 AED’s aan te schaffen, zodat ze 2 x 
400 m reikwijdte hebben qua mensen die deze kunnen bedienen. Ook 
het onderhoud is zeer prijzig. We kunnen daarom niet overal een AED 
ophangen waar we ook zouden willen. Durkje Kooy; (gaat over de AED in 
het dorp) In de 10 jaar is er 3 keer opgeroepen via HartslagNu, maar de 
AED is nooit ingezet. Er is een scholing elke 2 jaar, hier kun je aan mee-
doen in groepen van 6 personen. Bij Stay en Pray is een AED in privébezit. 
Clara Jager zal ook contact opnemen met de Bed en Breakfast in de buurt. 
Misschien kunnen ze samenwerken. 
 
Oege Hoekstra: de Fixi-app werkt niet echt, mijn klacht staat al heel lang 
in behandeling! Paul Möhlmann; bij mij was binnen 3 weken een reac-
tie. (De klacht van Oege Hoekstra over de Fixi-app is al eerder door DB 
doorgegeven aan de gemeente, noot van de secretaris DB) 
 
Jenny Kootwijk: waar de woningbouw is gepland, hebben we moestuinen. 
Wat gebeurt daar dan mee? Paul Möhlmann: Als er woningen komen, 
gaan we natuurlijk in gesprek. 
Jenny Kootwijk: de straat van Mostermûne naar Kerkbuurt is erg onover-
zichtelijk. Met name door de hoge heg van de buren. Paul Möhlmann; er 
is een verkeersenquête naar iedereen toegestuurd. Die kun je in ieder 
geval invullen. Geef het aan bij de gemeente, wij als DB gaan hier niet 
tussen zitten. 
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Jelle Raap: Ik woon hier sinds 1989, destijds coöperatie van 6 woningen. 
Misschien een idee voor de woningbouw. Betreft CPO; Collectieve particu-
liere opdrachtgeverschap. 
We houden deze optie in gedachten! 
 
Durkje Kooy: Lamp boven AED Suderfinne is stuk. Mels Hoogendoorn 
geeft dit door.

12: Sluiting! Hierna het woord aan Mirjam Ros van ‘Kom mar op!’.

Binne Jo Jo sok kwyt?? Se groeie hjir oan ‘e beam!

Samar in momint!
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Uitbreiding Zandwinput Suwâld

Van Oord heeft plannen om de bestaande zandwinput, gelegen nabij het dorp 
Suwâld aan het Van Harinxmakanaal tussen de Alde Lunewei en de Monniken-
weg, in westelijke richting uit te breiden. Eerder, in 2017, waren er al plannen 
om de bestaande zandwinput uit te breiden. Vanwege onzekerheden als gevolg 
van wet- en regelgeving met betrekking tot stikstof, werd de uitbreiding in 2018 
gestaakt. De benodigde vergunningen/ontheffingen onder de Natuurbescher-
mingswet, onder andere voor stikstof, zijn inmiddels verleend. Daarom zijn de 
plannen voor de uitbreiding hervat. Ten behoeve van de uitbreiding van de 
zandwinput zijn de volgende procedures gestart:

a. Ontgrondingsvergunning bij FUMO;

b. Bestemmingsplanwijziging bij de gemeente Tytsjerksteradiel;

c. Watervergunning bij Wetterskip Fryslân.

Daarnaast zijn de eerste gesprekken gevoerd met direct omwonenden en het 
Dorpsbelang van Suwâld.

Graag willen wij u informeren over de uitbreiding van de bestaande zandwin-
put en op welke wijze wij een maatschappelijke bijdrage kunnen leveren aan 
het dorp vanuit dit project. In overleg met het Dorpsbelang van Suwâld wordt 
1 mei 2024 vanaf 20.00 uur tot 21.30 uur een informatieavond in de vorm van 
een inloopbijeenkomst georganiseerd in Dorpshuis de Suderfinne.

Ruud Kromwijk
Project Manager
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Uitnodiging Neu Kaliß

Uitnodiging bezoek aan partnergemeente Neu Kaliß. (Duitsland)

Graag nodigen wij u uit om met ons mee te gaan naar Neu Kaliß/Dömitz.
Sinds 30 jaar onderhouden wij contact met deze gemeente en ieder jaar 
brengen wij een bezoek aan elkaar.
Dit jaar worden wij uitgenodigd om aan onze partnergemeente een bezoek te 
komen brengen.

Dit weekend staat gepland voor 27 - 29 september.

Nieuwe gezichten zijn altijd ‘Wolkom’ en ook gemeenteleden die al eens 
eerder mee zijn geweest natuurlijk ook!

Hoe ziet een dergelijk weekend eruit:
• Op vrijdag is er na een hartelijk welkom een gezamenlijke maaltijd en 

kennismaking met het gastgezin.
• Zaterdag wordt er een uitje/activiteit gedaan. (bezichtiging van een  

bezienswaardigheid/museumbezoek o.i.d.).  
De dag word doorgaans afgesloten met een gezellige thema-avond.

• Zondag is er dan een gezamenlijke kerkdienst en afsluitend een lunch.

Noteer deze datum alvast en als u wilt kunt u zich nu al opgeven bij een van 
de leden van de Oost-Europagroep:
Sjoukje Nijboer, Tietje Wouda, Tineke Taekema of Alberdina en Sipke Durk 
Klijnstra.
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Op 26 maart jl. vond de laatste clubavond van de dammers en de schakers in 
de Suderfinne plaats. Deze avond had een gezellig en gemoedelijk karakter, als 
afsluiting van een spannende competitie. Het bestuur trakteerde op een hapje 
en een drankje.

Ook werden de bekers aan de kampioenen uitgereikt, alsmede de bekers voor 
de nummers 2 in de competitie.

Bij de dammers werd Piet de Vries kampioen en Tjeerd Spijkstra en Wieger 
Scholte gedeeld tweede. Overigens zijn er momenteel 6 dammers actief, zij 
zouden dus best wat nieuwe leden kunnen gebruiken!

Bij de schakers was er een spannende eindstrijd tussen Jouke Lukkes 
(kampioen) en nummer 2 Klaas van der Heide. In het seizoen voegde zich 
Doutsen Hoekstra bij de leden. En zij deed het heel goed, ging met sprongen 
vooruit, zodat wedstrijdleider Minne Veninga haar een beker overhandigde als 
aanmoedigingsprijs.
De vereniging houdt tot september vakantie. Als u zin heeft om te komen 
dammen of schaken, bent u in die maand van harte welkom. 

Paul Möhlmann

Op de voorgrond Jouke (re) en Klaas De dammers in Actie Piet met de beide nummers 2

Nieuws van dam- en schaakvereniging
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Schaken Doutsen

Doutsen Hoekstra heeft de aanmoedigingsprijs 2023-2024 voor het schaken 
gekregen.

Sinds dit seizoen ben ik begonnen met schaken bij de schaak- en damclub 
van Suwâld. Elke dinsdagavond in het dorpshuis van Suwâld van half 8 tot 10 
uur spelen we competitie. Na een leuke competitie dit jaar werden de prijzen 
afgelopen dinsdag uitgereikt. Dit seizoen heb ik veel geleerd, maar ben nog 
niet in de top 10 geëindigd :) Ik kreeg echter wel de aanmoedigingsprijs voor 
2023-2024. De eerste prijs ging naar Jouko Lukkes, de tweede naar Klaas van 
de Heide en de derde prijs ging naar Paul Möhlmann.
PS: ik ben onderaan geëindigd, maar heb wel 3 keer remise gespeelt en 1 keer 
gewonnen!!

Lijkt het jou ook leuk om te schaken? Kom gerust eens kijken, de derde dinsdag 
van september starten we weer. Je mag ook altijd contact op nemen met  Minne 
Veninga: minneveninga@hotmail.com

Groeten,
Doutsen
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Fryske fersje:
Achte Bestjoer fan it doarpsbelang of wykpanel,

By de Provinsje Fryslân wei krigen wy de fraach om ûndersteande ynformaasje 
nei jo troch te stjoeren. Soene jo dizze mail yn it omtinken bringe wolle fan de 
ferieningen en stichtingen yn jo doarp of buert.

Tiisdei 16 april 9:00 oere giet de Fryslân Ferbynt regeling iepen en kinne 
ferieningen en stichtingen 500 euro oanfreegje foar in aktiviteit om har eigen 
frijwilligers yn it sintsje te setten en om nije frijwilligers oan te lûken. Yn Fryslân 
binne frijwilligers it semint fan de mienskip. Se binne wichtich foar kultuer, 
sport en oare aktiviteiten. Sûnder de Fryske frijwilligers is der gjin Mienskip.

500 euro oanfreegje
Fan 16 april 9.00 oere ôf kinne oanfregers op de webside fan de Provincie 
Fryslân it oanfraachformulier, sawol digitaal as skriftlik ynfolje en ynleverje. 
Skriftlik oanfreegje is wol mooglik, mar wurdt ôfret, omdat de kâns bestiet dat 
it beskikbere jild op is, ear’t de oanfraach op it provinsjehûs ynkommen is.

Frijwilligers bine
It doel fan de Fryslân Ferbynt dei is dat op dy dei yn Fryslân it moetsjen, it 
dwaan fan frijwilligerswurk en it oanlûken en behâld fan frijwilligers sintraal 
stiet by stichtingen en ferienigingen.

EHerkenning2+
Wat wichtich is foar it dwaan fan in digitale oanfraach is in eHerkenning2+ 
account oanfreegje/hawwe. Bestjoeren fan ferieningen en stichtingen 
moatte dat sa gau mooglik oanfreegje as se dat noch net hawwe, omdat in 
account nedich is foar it dwaan fan in digitale oanfraach. It oanfreegjen fan 
eHerkenning2+ kin in pear dagen duorje en wy ferwachtsje dat de regeling gau 
oerfrege wurde sil.

Mei freonlike groetnis,

Deputearre Leefberens Sijbe Knol

Nijs fan Streekwurk oer subsydzje
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Nieuws van Streekwurk over subsidie

Nederlandstaligee versie:
Geacht Bestuur van het dorpsbelang of wijkpanel,

Vanuit de Provinsje Fryslân kregen we de vraag onderstaande informatie naar 
u door te sturen. Zou u deze mail onder de aandacht willen brengen van de 
verenigingen en stichtingen in uw dorp of buurt.

Dinsdag 16 april 9:00 uur gaat de Fryslân Ferbynt regeling open en kunnen 
verenigingen en stichtingen 500 euro aanvragen voor een activiteit om haar 
eigen vrijwilligers in het zonnetje te zetten en om nieuwe vrijwilligers ter werven. 
In Fryslân zijn vrijwilligers het cement van de samenleving. Ze zijn belangrijk 
voor cultuur, sport en andere activiteiten. Zonder de Friese vrijwilligers is er 
geen Mienskip.

500 euro aanvragen
Vanaf 16 april 9.00 uur kunnen aanvragers via de website van de Provincie 
Fryslân het aanvraagformulier, zowel digitaal als schriftelijk invullen en 
inleveren. Schriftelijk aanvragen is wel mogelijk, maar wordt afgeraden, omdat 
de kans bestaat dat het beschikbare geld op is, voordat de aanvraag binnen is 
op het provinciehuis.

Vrijwilligers binden
Het doel van de Fryslân Ferbynt dei is dat op deze dag in Fryslân het ontmoeten, 
het doen van vrijwilligerswerk en het aantrekken en behouden van vrijwilligers 
centraal staat bij stichtingen en verenigingen.

EHerkenning2+
Wat belangrijk is voor het doen van een digitale aanvraag is een eHerkenning2+ 
account aanvragen/hebben. Besturen van verenigingen en stichtingen 
moeten dit zo snel mogelijk aanvragen als ze dit nog niet hebben, omdat een 
account nodig is voor het doen van een digitale aanvraag. Het aanvragen van 
eHerkenning2+ kan enkele dagen duren en we verwachten dat de regeling snel 
overvraagd zal zijn.

Met vriendelijke groet,

Deputearre Leefberens Sijbe Knol
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Hoi (nieuwe) inwoners,

Het is bijna voorjaar en dan is het tijd voor feest in het dorp.

De Oranjevereniging van Suwâld organiseert:
 • 27 april:  Koningsdag,
 • 6-9 juni:  Dorpsfeest.

Wil je gratis deelnemen aan de feestelijke activiteiten? 

Word lid van de ORANJEVERENIGING SUWÂLD!

En daarmee help je het de Oranjevereniging mogelijk te maken om feest te 
blijven organiseren :-)

Vul het lidmaatschapsformulier en doe dit ondertekend in de brievenbus van 
Noorderend 10.

Word lid van de Oranjevereniging Suwâld

Foar wa it net lêzen hat yn de Ljouwerter Krante fan foarige wike; der stie in 
hiel artikel yn de krante oer it earste fan it fuotbal van SVS. Dat de prestaasje 
efterwege bliuwt, mar dat it team in moaie ploech minsken is, dy’t er foar elkoar 
stean. Winnen slagget mar net.

Dat hat dochs wat mei de mannen dien. Ofrûne wykein wûnen se, tidens in 
útwedstriid mei 1-3 tsjin Drachtster Kompenije. De blik op harren gesichten.

Der wurd ik dan wer bliid fan!

HJIR WURD IK BLIID FAN!

Wêr wurde jo / wêr wurdsto 
bliid fan. Stiet jo/dyn foto hjir 
de oare moanne?

Of stjoer in QR-koade mei in 
filmke.

Sa wurd de doarpskrante in 
krante wer els (noch) blider 
fan wurdt!

Wilma



ORANJEVERENIGING SUWÂLD
LIDMAATSCHAPSFORMULIER
Automatische jaarlijkse Incasso

De Oranjevereniging bestaat uit 4-6 vrijwilligers. De vereniging organiseert ieder jaar 
activiteiten voor Koningsdag en eens per twee jaar een dorpsfeest. Als lid heeft u vrij 
toegang tot deze activiteiten en hoeft u geen entreegeld bij de ingang te betalen.

Naam:

Adres:

Woonplaats:

Gezinssamenstelling/huisgenoten:

Na(a)m(en) gezinsleden:    Geboortejaar:
-       -
-       -
-       -
-       -

E-mailadres:

IBAN nummer:

machtigt hierbij de Oranjevereniging van Suwâld van zijn/haar bankrekening af te 
schrijven de jaarlijkse contributie voor een

O Gezin incl. gezinsleden tot 18 jaar   EUR 35,00
O Een enkel gezinslid vanaf 18+ en alleenstaanden EUR 17,50 

Dit bedrag zal binnenkort en vervolgens jaarlijks in de maand mei van uw rekening 
worden afgeschreven.
De persoonsgegevens zijn alleen zichtbaar voor de Oranjevereniging. Deze gegevens 
zijn noodzakelijk ter uitvoering van het lidmaatschap voor de vereniging en voor de 
verwerking van betalingsgegevens voor de verenigingscontributie, die plaatsvindt 
volgens de Wet Bescherming Persoonsgegevens. De gegevens worden veilig opgeslagen, 
niet voor andere doeleinden gebruikt dan contributiebetaling en nooit aan derden 
verstrekt voor commerciële doeleinden.

Jaarlijks wordt de contributie vastgesteld op de algemene ledenvergadering. Bij 
veranderingen in de leeftijd of van het contributiebedrag (tijdens de algemene 
ledenvergadering goedgekeurd door de leden) zullen de wijzigingen worden 
doorgevoerd bij het innen van contributiebetaling.

Mocht u zelf gegevens willen wijzigen dan kan dat via de bestuursleden van de 
Oranjevereniging. 

Datum: ………………….. Handtekening: ………………………..

Graag ingevuld en ondertekend in de brievenbus doen op Noorderend 10

Word lid van de Oranjevereniging Suwâld



Sponsoren

Postma tankstations B.V. Tytsjerk - tankpostma.frl (0511-431256)

Jeeninga Bouw - jeeninga-bouw.nl (06-20985221)

Tjalma auto’s - (0511-482264)

Bed & Breakfast De Warren - bbdewarren.nl (06-37335466)

Onderhoudsbedrijf Braaksma - (06-33706472)

Hoekstra Flowers - (06-55564189)

Tij Uitvaart - tijuitvaart.nl (0511-474730)

JK Interieuradvies - FB: Jenny Interieuradvies (06-12833462)

Pedicure Wilma Bouma - pedicurewilmabouma.nl (06-10611622)

Schoonmaak- en schildersbedrijf H. Zijlstra - sshz.nl (06-54995890)

Maatwurk W.D. van Vaals - maatwurk.nl (06-50222073)

Suderfinne en ‘t Pypke  

Boekhandel Burgum - boekhandelburgum.nl (0511-463737)

Kaashandel van der Wal - vdwalarjen@gmail.com (06-12553195)

Drankenspeciaalzaak Jelle - drankenspeciaalzaakjelle.nl (058-2138469)

Wessel makelaar - info@wesselmakelaardij.nl (06-28256681)

Bosma verreiker verhuur - bosmaverreikerverhuur.nl (06-52006743)

Loon- en aannemersbedrijf van der Meulen - vandermeulensuwald.nl (06-12990365)

C. van den Adel - cvandenadel.nl (0511-469980)

Zonnepont Schalkediep - zonnepont.nl 

Mitra Slijterij ‘t Span - mitra.nl  (0511-464020) 

Prisma Direct - prismadirect.nl (058-2800345)

JA Asbestsanering en milieutechniek - jabv.nl (06-11410472)

Rekladruk - rekladruk.nl (058-2562877)

Zuidema Metselwerken B.V. - zuidemametselwerken.nl (06-15961991)

Kinderwoud - www.kinderwoud.nl (0513-610825)

Nagelstudio Sayenna - nagelstudiosayenna.nl (06-24655072)

’t Fiskhûs - Fuormanderij 55 Hardegarijp (0511-472576)

Kooycoaching - durkje@kooycoaching.nl (06-52377314)

Moai mei Geke - www.moaimeigeke.nl (06-44105432)



Sponsor aan het woord
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Doarpsaginda

Datum Oanf.tiid: April:     Lokaasje:
10 13.45 Shantykoar     Suderfinne
 20.00 Toaniel              “
11 20.00 Bridge (kompetysje)            “
 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
12 20.00 Alg. Ledegearkomste Wettersport  Suderfinne
15 20.00 Gearkomste Doarpsbelangen           “
16 20.00 Gemeentejûn Tsjerke            “
 20.00 Gearkomste Oranjeferiening / Feestkommisje         “
17 13.45 Shantykoar             “
 20.00 Toaniel              “
18 20.00 Bridge (kompetysje)            “
 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
19 19.30 Klup      Heechhiem 1
 20.00 Toanielfoarstelling    Suderfinne
20 20.00 Toanielfoarstelling            “
21 16.00 Toanielfoarstelling            “
24 10.00 In noflike kofjemoarn    De Jister
 13.45 Shantykoar     Suderfinne
 20.00 Alg. Ledegearkomste Doarpsbelang          “
25 20.00 Bridge (kompetysje)            “
 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
26 20.00 Motorfreonen     Suderfinne
27 14.00 Aktiviteiten Keningsdei            “

Datum Oanf.tiid: Maaie:     Lokaasje:
1 20.00 Ynformaasjejûn Doarpsbelang (Sânwinput) Suderfinne
2 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
9 20.00 Muzykferiening                  “
16 20.00 Muzykferiening                  “
17 20.00 Gearkomste Doarpsbelangen   Suderfinne
23 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
29 10.00 In noflike kofjemoarn    De Jister
30 20.00 Muzykferiening     Sanjes, Tytsjerk
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Ovenschotel prei met gehaktballetjes

Voor de bechamelsaus:                                                                           4 pers.
• 25 gr boter
• 25 gr bloem 
• 300 ml groentebouillon
• 100 ml room 
• 40 gr blaadjes peterselie, in grove stukken
• peper - zout - nootmuskaat

Voor de gehaktballetjes:                                                    
• 400 gr rundergehakt
• 50 gr sjalot, fijngesnipperd
• 50 gr pindakaas
• 1 snuifje korianderpoeder
• 1 snuifje komijn
• 1 snuifje gemberpoeder
• 75 gr aardappelen, geschild en fijn geraspt
• olie om te bakken
• 1 prei in stukjes van 1 cm 

Verwarm de oven voor op 180 graden. Vet een stoofschotel van 25 x 18 cm in 
met een beetje olie.

Maak de prei schoon in een kom of kan water en laat hem uitlekken in een zeef.

Smelt de boter in een pan, klop de bloem erdoor en roer de bouillon er beetje 
bij beetje door. Voeg de room toe, breng de pan aan de kook en breng op 
smaak met zeezout, peper en nootmuskaat. Roer de saus af en toe door en laat 
hem op laag vuur 15 minuten sudderen.

Meng ondertussen het rundergehakt met de sjalotten, pindakaas, koriander, 
komijn, gember en aardappelen en breng op smaak met zeezout en peper. 
Maak 20 kleine gehaktballetjes en bak ze gedurende 3 à 4 minuten in een 
koekenpan.

Doe de bechamelsaus en de peterselie in de mengbeker en meng het geheel 
gedurende ongeveer 1 minuut, eerst op stand 1 en eindig met stand 5. Giet de 
helft van de bechamelsaus in de stoofschotel, voeg de helft van de prei toe, leg 
de gehaktballetjes erop en bedek met de resterende bechamelsaus en prei. 
Zet de stoofschotel 25 minuten in de oven. Lekker ite!

Recept
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Op 19, 20 en 21 april (matiné) nûget ‘Kom mar op’ jimme út foar in jûn fol 
geselligens en hilariteit mei koarte, komyske sketsjes, allegear spile en makke 
troch talinten út ús eigen doarp.

Ferwachtsje in jûn fol fariaasje en laitsweardige mominten. As oft dat noch 
net genôch is, ha wy de tradisjonele ferlotting ûnder lieding fan ús eigen 
sprekstalmaster Jan. Mei prizen dy’t skonken binne troch bedriuwen út ús 
doarp.

De opbringst fan de jûn wurdt skonken oan de Suderfinne foar de ferbou. Dus 
kom en doch mei oan dizze jûn foar en troch ús eigen doarp!

Skoarje no dyn kaartsjes op:
www.kommarop.nl en mis dizze unike ûnderfining net!

Nynke Talsma

‘Kom mar op en lit dy laitsje foar Suwâld!’



Mei Inoar |  Pagina  35

SSttuurrttkkiikkkkeerrttssjjeess
iinn  nnooflfliikkee  jjûûnn  mmeeii  hhyyllaarriisskkee  sskkeettcchheess

19, 20 april 20.00 oere 21 april 16.00 oere
Yn de Sudernne, de Jister
Folwoeksenen €7.50, stipers €5.00, bern €3,50
Kaarten a www.kommarop.frl 



Foto gemaakt door: Celia Spijkstra


